

19. That organizations such as the Canadian Association for Latin America and the Caribbean, the Canadian Labour Congress, the Inter-Church Committee for Human Rights in Latin America and the Canadian Conference of Catholic Bishops be invited to appear on times to be arranged on July 7, 8 and 9, and

20. That meetings be scheduled on July 14, 15 and 16 with individuals and organizations yet to be selected by your Sub-Committee.

Your Sub-committee has requested that the Chairman prepare a press release which would be issued in advance of the meeting of the Sub-committee scheduled for Monday, June 8, 1981.

On motion of Miss MacDonald, it was agreed,—That the FIRST REPORT of the Sub-committee on Agenda and Procedure be concurred in.

The Secretary of State for External Affairs made a statement and, with the witnesses, answered questions.

At 10:10 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned until 9:30 o'clock a.m., on Tuesday, June 9, 1981.

Le greffier du Sous-comité

Peter M. Hucal

Clerk of the Sub-committee

19. Que des organismes comme l'Association canadienne pour l'Amérique latine et les Antilles, le Congrès du travail du Canada, le Comité interéglises pour les droits de l'homme en Amérique latine et la Conférence canadienne des évêques catholiques, soient invités à comparaître les 7, 8 et 9 juillet; à des heures qui seront fixées ultérieurement.

20. Que des séances soient prévues les 14, 15 et 16 juillet avec des particuliers et des organismes que choisira plus tard votre sous-comité.

Le sous-comité a demandé au président de préparer un communiqué de presse qui sera diffusé avant sa réunion prévue pour le lundi 8 juin 1981.

Sur motion de M^{lle} MacDonald, il est convenu,—Que le PREMIER RAPPORT du Sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures fait une déclaration puis, avec les témoins, répond aux questions.

A 20 h 10, le Sous-comité suspend ses travaux jusqu'au mardi 9 juin 1981, à 9 h 30.